



**JOUR, HEURE ET LIEU DES SÉANCES
DU COMITÉ EXECUTIF ET
DU CONSEIL DES COMMISSAIRES**

RÈGLEMENT No 08

**DATE, TIME AND LOCATION OF MEETINGS
OF THE EXECUTIVE COMMITTEE AND
COUNCIL OF COMMISSIONERS**

By-Law No 08

L'UTILISATION DU MASCULIN DANS CE DOCUMENT NE VISE QU'À ALLÉGER LE TEXTE.

Amendé / Amended : 23-06-20

Résolution: C23-06-007

PRINCIPES GÉNÉRAUX / General Principles

RÈGLEMENT 8 - Fixer le jour, l'heure et le lieu des réunions de l'Exécutif et du Conseil des Commissaires.

Ce règlement est établi conformément à l'article 162 de la Loi sur l'instruction publique (L.R.Q., chapitre I-13.3).

Pour l'année scolaire 2023-2024, le Comité exécutif se réunira HUIT (8) fois par an à l'heure et aux jours indiqués ci-dessous :

Le Conseil des commissaires se réunira HUIT (8) fois par an à l'heure et aux jours indiqués ci-dessous :

Date	Exécutif	Conseil	Lieu
Le 22 août 2024	18h15	18h30	En ligne
Le 3 octobre 2023	9h00	9h15	Chandler
Le 14 novembre 2023	18h15	18h30	En Ligne
Le 12 décembre 2023	9h00	9h15	New Carlisle
Le 13 février 2024	18h15	18h30	En Ligne
Le 26 mars 2024	9h00	9h15	New Richmond
Le 7 mai 2024	18h15	18h30	En Ligne
Le 18 juin 2024	9h00	9h15	New Carlisle

À moins d'avis contraire, les séances se tiendront au centre administration de la Commission scolaire Eastern Shores, 40, rue Mountsorrel, New Carlisle, Québec.

Le présent règlement adopté par résolution C23-06-007 remplace toute version antérieure et entrera en vigueur à compter du jour de sa parution dans un avis public indiquant son adoption.

BY-LAW 8 - To set the day, time and location of the Executive and Council of Commissioners Meetings.

This by-law is established in accordance with sections 162 of the Education Act (R.S.Q., Chapter I-13.3)

For the 2023-2024 school year, the Executive Committee will meet EIGHT (8) times a year at the hour and the days indicated below:

The Council of Commissioners will meet EIGHT (8) times a year at the hour and the days indicated below:

Dates	Executive	Council	Location
August 22, 2023	6:15 p.m.	6:30 p.m.	On-line
October 3, 2023	9:00 a.m.	9:15 a.m.	Chandler
November 14, 2023	6:15 p.m.	6:30 p.m.	On-Line
December 12, 2023	9:00 a.m.	9:15 a.m.	New Carlisle
February 13, 2024	6:15 p.m.	6:30 p.m.	On-line
March 26, 2024	9: 00 a.m.	9:15 a.m.	New Richmond
May 7, 2024	6:15 p.m.	6:30 p.m.	On-line
June 18, 2024	9: 00 a.m.	9:15 a.m.	New Carlisle

Unless otherwise indicated, meetings will be held at the Administrative Center of Eastern Shores School Board, 40 Mountsorrel Street, New Carlisle, Quebec.

The present by-law adopted by resolution C23-06-007 replaces all previous versions and will take effect on the date of its publication by a public notice indicating its adoption.

Président / Chairperson

Secrétaire général / Secretary General